

# 企业PayNow注册及转账

## Corporate PayNow User Guide



## 企业PayNow简介 Introduction to Corporate PayNow

- PayNow是由新加坡银行公会牵头，与本地银行联手推出的**全新电子转帐服务**。

PayNow is an **electronic transfer service** launched by the Association of Banks in Singapore in collaboration with local banks.

- PayNow是用收款方的**手机号码，身份证件号码，UEN或者PayNow二维码**取代银行账户信息的一种简便快捷的电子转账类服务。

PayNow is a simple and fast electronic transfer service that replaces bank account information with the payee's mobile phone number, ID number, UEN or PayNow QR code.

- 企业客户若想通过PayNow收款，必须拥有一个PayNow参与行的新元账户，同时通过在该行注册企业UEN作为PayNow识别类型。

If you want to receive money through PayNow, you need to register your account for PayNow by linking SGD current account to your Unique Entity Number(UEN) using ICBC Corporate Internet Banking.

# PAYNOW\* is now in business

## Register for ICBC PayNow in 3 simple steps:

- 1 Log in ICBC Corporate Internet Banking
- 2 Select Payment&Transfer > Local SGD G3 remittance > PayNow management
- 3 Complete registration

 Free Registration     Cashless Payment     Real-time Transfer

\*Terms & Conditions apply



## 如何注册企业PayNow | How to register PayNow

**STEP 1** 登录企业网银，点击付款业务 → 本地新元转账 → PayNow管理，选择要注册的账号后点击签订：

Log in to corporate online banking, click *Payment&Transfer* → *Local SGD G3 remittance* → *PayNow Management*, choose the account and click *Sign*.



>> 付款业务 > 本地新元转账 > PayNow管理

快速通道

PayNow管理 >> 帮助信息

分支机构: X

查询

PayNow协议	状态	操作
名称: XU	未签订	<a href="#">签订</a>

测试环境

- 付款业务
  - 转账
  - 批量转账
  - 汇款
  - 批量汇款
  - 工银速汇
  - 本地新元转账
    - PayNow管理
    - PayNow转账
    - 提交转账指令
    - 批准转账指令
    - 查询转账指令
    - 预约本地新元转账查询
    - 参考样本

## 如何注册企业PayNow | How to register PayNow

**STEP 2** 填写PayNow注册信息：填写**UEN**，选择关联的**新币活期账户**作为收款账户，填写PayNow服务通知的**手机号码**，注册成功后，将收到短信确认。

Fill in the PayNow registration information: fill in the **UEN**, select the associated **SGD current account** as the receive account, fill in the **mobile phone number** to receive PayNow service notification, and you will receive an SMS confirmation after successful registration.

PayNow管理

名称: \_\_\_\_\_

UEN: \_\_\_\_\_

分支机构: \_\_\_\_\_ KTX. ▾

账号: 010 \_\_\_\_\_ Resident ▾

手机号: Singapore,65 \_\_\_\_\_


请谨慎填写，如需修改请联系客户经理

已阅读 [PayNow协议](#)

提交 返回

测试环境

如已在他行使用 UEN 码注册，可添加后缀“001”



## 如何使用企业PayNow转账 | How to use PayNow transfer

**STEP 1** 点击付款业务 → 本地新元转账 → PayNow转账 :

Click *Payment&Transfer* → *Local SGD G3 remittance* → *PayNow Transfer* :



>> 付款业务 > 本地新元转账 > PayNow转账

**PayNow转账** >> 帮助信息

**收款信息:**  
 收款方式:  手机号  NRIC/FIN  UEN  
 手机号: + Singapore,65 \*

**转账信息:**  
 付款人名称: XU \*  
 付款账户: 01C Resident \*  
 币种: 新加坡元 可用余额: 2,453.06

**款项信息:**  
 转账金额: SGD \*  
 转账附言: PayNow  
 转账用途: 请选择 \*  
 请选择 \*

转账



想要了解更多，请扫描左侧二维码关注中国工商银行新加坡分行！

For more details, please scan the QR code on the left and follow our **WeChat official account** !



查看企业网上银行简介 -> 请访问我们的官网：[WWW.ICBC.COM.SG](http://WWW.ICBC.COM.SG)

主页 > 商业行业务 > 网上银行服务 > 企业网上银行

For more information of ICBC Corporate Internet Banking, please visit our Website:

[WWW.ICBC.COM.SG](http://WWW.ICBC.COM.SG).

HOME > **Commercial Bank Business** > **Internet Banking** > **Corporate Internet Banking**

如果您有任何疑问或需要其他帮助，请您联系您的**公司客户经理**或按照如下方式联系我们。

If you have any queries or need any help, please contact your **RM in-charge** or contact us.

收件人: **Cash Management Hub**

Email: [cmh@sg.icbc.com.cn](mailto:cmh@sg.icbc.com.cn)

电话: (65)6436 6508